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Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om förtätning i ytterstaden. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Borgarrådet Larsson (M) ställer en fråga om siffran 31. 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 7 

Patrik Silverudd (L) ställer en fråga om snöröjning. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 8 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Kommer delar av 

Sturegallerian att rivas? 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 

 

§ 9  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

den 19 november 2016 – den 12 december 2016 och delgivits 

berörda organ anmäls. 

 

 

§ 10  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt bilaga 1. 

 

 

§ 11  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 19 december 2016.  


